

Title (en)

BUILT-IN REFRIGERATING APPARATUS

Title (de)

EINBAU-KÄLTEGERÄT

Title (fr)

APPAREIL FRIGORIFIQUE ENCASTRABLE

Publication

EP 0935733 B1 20000719 (DE)

Application

EP 97945833 A 19971015

Priority

- DE 29618844 U 19961029
- EP 9705667 W 19971015

Abstract (en)

[origin: WO9819121A1] Bei einem Einbaukältegerät (16) mit einem von einer Tür (13) verschliessbaren wärmeisolierenden Gehäuse (17), welches in eine durch seitliche Nischenwände (12), einen Nischenboden und einer Nischendecke umgrenzte Möbelnische (14) einsetzbar und darin fixierbar ist, wobei die Fixierung des wärmeisolierenden Gehäuses (17) auf der Griffseite der Tür (13) durch winkelprofilartige Halteelemente (20) bewirkt ist, ist jedes der türgriffseitigen Haltelemente (20) mit einem zumindest dieses teilweise abdeckenden Abdeckteiles (30) gelenkig verbunden, welches in aus seiner Abdeckstellung heraus verschwenktem Zustand durch Anschlagen einer Anschlagfläche (33) am Möbelkörper die Einsetztiefe des Einbaukältegerätes (16) in die Möbelnische (14) festlegt.

[origin: WO9819121A1] The invention relates to a built-in refrigerating apparatus (16) with a heat insulating case (17) which can be shut by a door (13). The case can be inserted and fixed in a furniture niche (14) which is enclosed by the side walls, floor and cover of the niche (12). The fixing of the heat insulating case (17) on the handle side of the door (13) is effected by means of supporting elements (20) of angle section type. Each of the supporting elements (20) on the door handle side is joined by a hinge to a covering part (30) which covers it at least partly. This covering part, which swings horizontally out of its covering position by knocking against a stopping surface (33) on the body of the furniture, determines the depth of the insertion of the built-in refrigerating apparatus (16) into the furniture niche (14).

IPC 1-7

F25D 23/10; E05D 1/02; A47B 95/00

IPC 8 full level

A47B 77/08 (2006.01); A47B 95/00 (2006.01); E05D 1/02 (2006.01); F25D 23/02 (2006.01); F25D 23/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 77/08 (2013.01); F25D 23/028 (2013.01); F25D 23/10 (2013.01); F25D 2500/02 (2013.01)

Cited by

DE102012208260A1; DE102011007410A1; WO2012140126A2; EP2664879A2; DE102012208258A1

Designated contracting state (EPC)

DE DK ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 29618844 U1 19970320; DE 59702072 D1 20000824; DK 0935733 T3 20001218; EP 0935733 A1 19990818; EP 0935733 B1 20000719; ES 2150283 T3 20001116; TR 199900784 T2 19990621; WO 9819121 A1 19980507

DOCDB simple family (application)

DE 29618844 U 19961029; DE 59702072 T 19971015; DK 97945833 T 19971015; EP 9705667 W 19971015; EP 97945833 A 19971015; ES 97945833 T 19971015; TR 9900784 T 19971015